



# 游艇及船用设备检验员

YACHTS AND MARINE EQUIPMENT INSPECTOR

## 岗位职责

1. 按照规定的 CE 指令(游艇及船用设备)作业要求，经过培训后，能独立完成检验、认证及技术咨询等服务；
2. 对客户的质量管理体系进行检查、分析和审核，并提出相应提升对策；
3. 按时编制相关报告及文件，并按要求整理成报告，及时汇报给上级和客户。

## Job responsibilities

1. To provide services of inspection, certification, technology counsels independently in accordance with CE regulations after training.
2. To inspect, analyze and audit the quality management system of clients and propose corresponding suggestions.
3. To compile relevant documents and to report to the supervisor and clients.

## 任职要求

1. 大学本科及以上学历，船舶类专业或相关专业；
2. 两年及以上船厂/船级社质量相关工作经验；
3. 英语沟通书写良好；
4. 能够接受经常性出差，学习能力强。

## Requirements

1. Bachelor degree or above in ship or relevant majors.
2. At least 2 years of experience in quality control of shipyard or classification society.
3. Fluent in English (both written and spoken).
4. Strong capability of learning.
5. Accept frequent business trip.

## 联系方式:

Tel: (+86) 21-5097 7053

(+86) 21-5097 1152

Email: [hqs@dciglobal.com.cn](mailto:hqs@dciglobal.com.cn)